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2014 2013- REGISTRATION PROCESS FOR ACADEMIC YEAR
تفاصيل عملية التسجيل للعام الدراسي 2014-2013

	Dear Parents,

We thank you for selecting Emirates National Schools as the educational institution of your child. We are pleased to announce your school’s registration process for the next Academic Year 2013-2014. The following information is intended to assist you in the registration process.

Please note that ENS accepts re-registration of current students and registration of Sibling(s) only when full amount of school fees for 2012-2013 is paid. 
Kindly note that your delay in re-registering Current student(s) or registering Sibling(s) beyond the registration timeline may result in your loss of priority of seat.
Information on School Fees for 2013-14 will be provided to the Parents in May 2013.  
ENS Registration Process for Academic Year 2013-2014
1. Re-Registration of ENS Current Students 
Please refer to the attached Timetable for the Re-Registration dates.
·  Step 1: Visit ENS Registration Office

Parents of students wishing to continue their education at ENS Schools for 2013-2014 are kindly requested to visit the Registration Office at their Campus, as per the Registration Timetable provided.
·  Step 2: Submit Documents to Registration Office
Parents are requested to provide the following  document to the Registration Office: 
A Copy of Student’s ID National Card. 

· Step 3: Complete the Forms in Registration Office 
Parents will be given the Re-Registration Form to complete, sign and submit to the Registration Office for verification.

· Step 4: Pay Registration Fees in Cashier’s office
Parents are requested to visit the Cashier’s Office, and submit the Re-Registration Form (Green copy) and Pay a Registration Fee of 500 AED (non-refundable). 
Students will not be re-registered until fees are paid and forms are completed. Payment of the non-refundable Registration Fee of 500 AED is compulsory for all students without any exceptions.  
· Parents will receive an official Receipt from the Cashier for the payment of Registration Fee evidencing the Re-Registration of child for 2013-2014.
· The Re-Registration Process is now completed.

· For Student Transfer to another ENS Campus, or to another school, Parents are requested to visit the Registration Office at the Child’s Current School to complete, sign and submit the ENS Transfer Form. 
2. Registration of New Sibling(s) of ENS Current Students 

Please refer to the attached Timetable for the Registration dates
· Step 1: Visit ENS Registration Office to Complete the  Admission Application Form 
Parents are requested to visit the Registration Office at the Campus where they wish to enroll and fill out the ENS Admission Application Form, which will be reviewed and stamped at the Registration Office.
· Step 2:  Pay the Admission Test Fees in Cashier’s Office
Parents are requested to visit the Cashier’s Office, submit the Admission Application Form 
and pay the Admission Test Fees of 250 AED (non-refundable).  The Admission Application Form will be stamped by the Cashier at this stage, and returned to the parent along with the Admission Test Fee Receipt, in duplicate. 

Please note that payment of non-refundable Admission Test Fee does not guarantee seats. 
· Step 3: Submit the Admission Application Form in Registration Office 
Parents will return to the Registration Office to submit the stamped Admission Application Form and a copy of the Admission Test Fee Receipt. Parent is to retain the other copy of the Admission Test Fee Receipt. 
Admission Application Form should be submitted to the Registration Office along with C.D including the following documents (the hard copy is not accepted): 
1- Copy of The Student Passport should be valid till 30th Dec 2013

2- Copy of The Student Residence Visa (for non-     Locals) should be valid till 30th Dec 2013.

3- Copy of Father’s Passport & copy of: Family 
Book (for Locals), Residence Visa (for non-Locals).
4- Copy of Student’s National ID Card. 
5- Copy of Student Birth Certificate.
6- Letter of Good Behavior from previous school.
7- Copy of the original report card for the most recent term/semester of the current year 2012 / 2013.

8- Copy of Student Immunization Report.

9-  One Passport size photo of the student in the CD, and 3 another hard copies photos attached with the Application form 
Step 4:  Receive Notification of the Admission Test from Registration Office 
The Registration office will contact the Parents within March 2013 and notify them about the date and place of the Admission Test.

· Step 5:  Take Admission Test at School
Students are requested to take the Admission Test on the date provided by the School. Failure to attend and take the Test on the notified date and time will result in losing the chance of acceptance to ENS.

· Step 6: Notification of Admission Test  Result & Availability of Seat / Waiting List status from Registration Office
The Registration Office will contact the Parents and notify them about the results of the Admission Test and Waiting List Status (If applicable).

Admission to ENS will be dependent on, the results of the Admission Test, Student behavior letter, availability of seats and Lottery (if necessary).
· Step 7:  Registration in Registration Office & Fee Payment in Cashier’s Office 
If seat is available for the student, the Parents will be requested to visit the Registration Office at their Campus in order to complete the Registration Process and pay a Registration Fee of 500 AED (non-refundable) in the Cashier’s Office, within 3 working days from the date of communication. Failure to complete the registration process in 3 days will result in loss of the Seat.  
3. Registration  of New Students: 

New Students Registration Application Forms can be collected from all ENS Reception Desks effective 24th  February 2013.
Please refer to the attached Timetable for the Registration dates

Step 1: Complete Registration Form in Registration Office

Parents are kindly requested to fill out the Application Form and submit it to the Registration Office at the school where they wish to register the students. 

Step 2:  Admission Tests  

Parents of New Students will be called before the end of April 2013 for Admission Tests (after payment of 250 AED Admission test fee which is non-refundable).
Please note that payment of non-refundable Admission Test Fee does not guarantee seats.
Step 3: Seat Availability Notification & Registration 
If seats are available to the student, the Parents will be requested to visit the Registration Office in order to complete the Registration Process and pay a Registration Fee of 500 AED (non-refundable).
ENS gives priority to the Current Students and Siblings. However admission to New Students will commence immediately after the registration timeline for current students and siblings. 
Food and Transportation Services
Optional Food service and optional Transportation Service for 2013-2014 will be available from the ENS preferred service providers. ENS will provide information on the Food and Transportation service before the end of May 2013.
	أولياء الأمور الكرام، 

نود أن نشكركم على اختيار مدارس الإمارات الوطنية كمؤسسة تعليمية لأطفالكم. كما يسرنا أن نعلن عن بدء عملية التسجيل في المدارس للعام الدراسي القادم 2013-2014. وستساعدكم المعلومات الواردة أدناه في عملية التسجيل.
يرجى الملاحظة أن عملية إعادة تسجيل طلاب مدارس الإمارات الوطنية الحاليين وتسجيل الطلاب الجدد الأشقاء تتم فقط بعد سداد الرسوم الدراسية  للعام الدراسي الحالي  2013-2012بالكامل.
سوف تبدأ عملية قبول الطلاب الجدد فوراً بعد إعادة تسجيل الطلاب الحاليين و تسجيل الأشقاء حسب الجدول الزمني المحدد. فإن أي تأخير في إعادة تسجيل أبنائكم أو تسجيل أشقائهم بحيث يتخطى الجدول الزمني المرسل سوف يؤدي إلى فقدانكم الأولوية للمقعد الدراسي.
تفاصيل الرسوم الدراسية للعام الدراسي 2013-2014 سيتم إرسالها لأولياء الأمور خلال شهر مايو 2013.

عملية التسجيل في مدارس الإمارات الوطنية للعام الدراسي 2013-2014
1. إعادة تسجيل طالب حالي
يرجى العودة إلى الجدول الزمني لإعادة التسجيل المرفق لرؤية التواريخ.

· الخطوة 1: زيارة مكتب التسجيل في مدارس الإمارات الوطنية

يرجى من أولياء أمور الطلبة الذين يرغبون باستمرار تعليمهم في مدارس الإمارات الوطنية للعام الدراسي 2013-2014 أن يزوروا مكتب التسجيل في مجمع مدرستهم حسب الجدول الزمني للتسجيل المرفق. 
· الخطوة 2: تقديم الوثائق لمكتب التسجيل 
يرجى من أولياء الأمور تقديم الوثيقة التالية إلى مكتب التسجيل:       1- نسخة من بطاقة الهوية الخاصة بالطالب -سارية المفعول-
· الخطوة 3: ملئ الاستمارة بمكتب التسجيل
سيُعطى أولياء الأمور إستمارة إعادة تسجيل ليقوم ولي الأمر بتحديثها وتوقيعها وتقديمها إلى مكتب التسجيل للتحقق منها وتوقيعها.
· الخطوة 4: دفع رسوم التسجيل لدى مكتب المحاسبة
يرجى من أولياء الأمور زيارة مكتب المحاسب وتقديم إستمارة إعادة التسجيل (النسخة الخضراء) ودفع رسوم التسجيل البالغة 500 درهم (غير مستردة).
ولن يتم إعادة قبول الطلاب حتى يتم دفع الرسوم واستكمال الاستمارات. 

إن رسوم التسجيل غير القابلة للإسترداد هي إلزامية لجميع الطلاب دون إستثناء. 
· سيستلم أولياء الأمور إيصالاً رسمياً من المحاسب بمبلغ رسوم التسجيل التي دفعوها يثبت  إعادة تسجيل الطالب للعام الدراسي 2013-2014.
· لقد اكتملت الآن عملية إعادة التسجيل. 
· لنقل الطالب إلى فرع آخر من مدارس الإمارات الوطنية أو إلى مدرسة أخرى، يرجى من أولياء الأمور زيارة مكتب التسجيل في المدرسة الحالية للطفل لملئ، توقيع وتقديم استمارة النقل الخاصة بمدارس الإمارات الوطنية.
2. تسجيل الطالب/الطلاب الجدد الأشقاء لطلاب مدارس الإمارات        الوطنية الحاليين
يرجى العودة إلى الجدول الزمني المرفق لرؤية تواريخ التسجيل.

· الخطوة 1: زيارة مكتب التسجيل في مدارس الإمارات الوطنية لملئ إستمارة طلب الإلتحاق
يرجى من أولياء الأمور زيارة مكتب التسجيل في مقر المدرسة التي يرغبون التسجيل فيها وملء استمارات طلب الإلتحاق الخاصة بالمدرسة، والتي ستتم مراجعتها وختمها في مكتب التسجيل. 
· الخطوة 2: دفع رسوم اختبار القبول لدى مكتب المحاسبة
يرجى من أولياء الأمور زيارة مكتب المحاسب لتقديم إستمارة طلب الإلتحاق ودفع مبلغ 250 درهماً غير مستردة كرسوم اختبار القبول. 
وسيتولى المحاسب في هذه المرحلة ختم إستمارة طلب الإلتحاق ومن ثم إعادتها لولي الأمر مرفقة بإيصال دفع رسوم إختبار القبول . 

يرجى الملاحظة أن دفع رسوم اختبار القبول لا يعني أن الطالب قد ضمن الحصول على مقعد في المدرسة.
· الخطوة 3: تقديم استمارة طلب الإلتحاق بمكتب التسجيل
سيعود أولياء الأمور إلى مكتب التسجيل لتقديم استمارة طلب الإلتحاق ونسخة عن إيصال دفع الرسوم. يرجى الإحتفاظ بالنسخة الثانية من إيصال دفع رسوم إختبار القبول.
يرجى من أولياء الأمور التوجه لقسم التسجيل و تعبئة إستمارة طلب الإلتحاق وارفاق قرص مدمج (نسخة الكترونية) يحتوي على الوثائق التالية:
1- نسخة من جواز سفر الطالب (ساري المفعول حتى شهر 12-2013).
2- صورة عن إقامة الطالب سارية المفعول حتى تاريخ 30 / 12 / 2013 م ( لغير المواطنين ).
3- صورة عن جواز سفر ولي أمر الطالب و خلاصة القيد (للمواطنين) ، وصورة الإقامة ( لغير المواطنين ).
4- صورة عن بطاقة الهوية الخاصة بالطالب.
5- صورة عن شهادة ميلاد الطالب.
6- شهادة حسن سلوك من المدرسة السابقة.
7- صورة عن شهادة نصف العام الدراسي الحالي 2012 / 2013 م.
8- صورة عن شهادة تطعيم الطالب.
9- صورة شخصية حديثة للطالب داخل القرص المدمج (بالاضافة لـ3 صور شخصية حديثة ترفق مع طلب الالتحاق).
· الخطوة 4: استلام إشعار باختبار القبول من مكتب التسجيل
سيقوم مكتب التسجيل بالاتصال بأولياء الأمور خلال شهر مارس 2013 وإبلاغهم بموعد ومكان اختبار القبول.
· الخطوة 5: اختبار القبول في المدرسة 
يُطلب من الطلاب إجراء اختبار القبول في التاريخ المحدد من قبل المدرسة. وإن عدم الحضور إلى الاختبار في الوقت والتاريخ الذي تم تحديده سينتج عنه خسارة فرصة القبول في مدارس الإمارات الوطنية. 
· الخطوة 6: الإبلاغ بنتيجة اختبار القبول وتوفر المقعد /أو وضع قائمة الانتظار من مكتب التسجيل 
سيقوم مكتب التسجيل بالاتصال بأولياء الأمور لإبلاغهم بنتيجة اختبار القبول ووضع قائمة الانتظار (إن وجد). وسيعتمد القبول في مدارس الإمارات الوطنية على نتيجة اختبار القبول، ورسالة سلوك الطالب وتوفر المقاعد، وأخيراً القرعة في حال زيادة عدد الطلاب عن عدد المقاعد المتوفرة .
· الخطوة 7: التسجيل في مكتب التسجيل ودفع الرسوم في مكتب المحاسبة
في حال شغور مقعد للطالب، سيُطلب من أولياء الأمور أن يزوروا مكتب التسجيل في مجمع مدرستهم لاستكمال عملية التسجيل ودفع رسوم التسجيل البالغة 500 درهم (غير مستردة) بمكتب المحاسبة، وذلك خلال 3 أيام عمل من تاريخ الإبلاغ بالنتيجة. وإن عدم استكمال عملية التسجيل خلال 3 ايام عمل سينتج عنه خسارة المقعد. 
3. تسجيل الطلاب الجدد:
يمكن الحصول على استمارات تسجيل الطلبة الجدد من مكاتب تسجيل مدارس الإمارات الوطنية اعتباراً من24 فبراير2013.
يرجى العودة إلى الجدول الزمني المرفق لرؤية تواريخ التسجيل.

الخطوة 1: ملئ إستمارة طلب الإلتحاق لدى مكتب التسجيل
يرجى من أولياء الأمور ملئ إستمارة طلب الإلتحاق وتقديمها إلى مكتب التسجيل في المدرسة التي يرغبون بتسجيل أولادهم فيها.
الخطوة 2: إختبار القبول
سيتم الاتصال بأولياء أمور الطلبة الجدد قبل نهاية شهر أبريل 2013 لإجراء اختبار القبول (بعد دفع 250 درهماً كرسوم اختبار القبول غير المستردة). 
يرجى الملاحظة أن دفع رسوم اختبار القبول لا يعني أن الطالب قد ضمن الحصول على مقعد في المدرسة.
الخطوة 3: بلاغ شغور المقاعد والتسجيل 

في حال شغور المقعد للطالب، سوف يطلب من أولياء الأمور زيارة مكتب التسجيل لإتمام عملية التسجيل ودفع 500 درهم كرسوم التسجيل غير المستردة.  

تعطى الأولوية إلى إعادة تسجيل طلبة مدارس الإمارات الوطنية وتسجيل الطلاب الأشقاء. 
خدمات التغذية والمواصلات
سوف توفر مدارس الإمارات الوطنية خدمات التغذية والمواصلات الإختيارية للعام الدراسي 2013-2014 من خلال العملاء المختصين المعتمدين من قبل المدارس. مزيد من المعلومات عن الخدمات الغذائية والمواصلات سترسل لأولياء الأمور في شهر مايو 2013.
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